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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2015/16:458 Riksintresseutredningen och framtidens bostadsbyggande

Trots hög byggtakt de senaste åren ligger Sverige långt efter när det gäller 
bostadsbyggandet. Följderna av detta är tydliga. Det blir svårt för ungdomar att 
flytta hemifrån och för nyanlända att hitta en bostad över huvud taget. Svensk 
ekonomis utveckling hämmas när det är svårt att flytta till arbeten och studier.

Efter att Riksrevisionen konstaterat att bostadsbyggandet hämmades av 
hanteringen av riksintressena tillsattes 2013 en utredning för att se över 
riksintressena, delvis med fokus för att underlätta bostadsbyggandet.

Efter förändringar i utredningens arbete efter valet 2014 har utredningen nu 
lämnat besked och meddelar att bostadsförsörjningen inte kommer att klassas 
som riksintresse, utan att i stället en rad nya riksintressen ska tillkomma. 

Risken är nu uppenbar att detta försvårar byggnation ytterligare, så som 
Riksrevisionen konstaterat att riksintressena gör. Samtidigt talar regeringen om 
att fortsätta att göra det enklare att bygga nytt.

Med anledning av ovanstående vill jag därför fråga statsrådet Mehmet Kaplan:

Hur ser statsrådet på Riksintresseutredningens förslag och delar statsrådet 
uppfattningen att de snarare riskerar att hämma byggandet än underlätta 
detsamma?

………………………………………

Erik Bengtzboe (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-08
Besvaras senast
2015-12-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


